
 
 

UITNODIGING tot het bijwonen van de jaarvergadering op 
VRIJDAG 5 JULI 2013 
AANVANG 20.30 UUR 

DORPSHUIS PRINS MAURITS te NIEUWE NIEDORP 
 

 

De volgende sponsors maken het mogelijk dat U in nette tenues kunt 
zaalvoetballen bij onze vereniging: 

 
KEURSLAGERIJ ARIE KLAVER  

POLAND BESTRATINGEN  

KEURSLAGERIJ LAUS KLAVER  
KOELEWIJN AUTOSCHADE  

HOVENIERSBEDRIJF JACK V/D FLUIT 
KLUSSENBEDRIJF RUUD NEGGERS  

DORPSHUIS PRINS MAURITS  
NICO DEKKER, ONTWERP BOUWKUNDIG BURO 

ZETHOVEN TANDTECHNIEK 
ACCOUNTANTSKANTOOR WIEDIJK  

GEBR. KOOMEN BESTRATINGEN 
HOVENIERSBEDRIJF PETER BOSSEN  

LOODGIETERSBEDRIJF SMAK 

SP 2000 
REPARATIES VAN GRONDVERZET MACHINES 

TIMMERBEDRIJF JONGEJAN 

 SCHILDERSBEDRIJF LEO WISSINK 





Agenda : 
 

 

1.       Opening. 
 
 
 

2.       Notulen 29-Juni-2012 
 
 
 

3.       Verslag Secretaris. 
 
 

 
4. Verslag Penningmeester. (ter inzage bij vergadering) 

Contributie seizoen 2013 / 2014: 
Leden € 65,-, Reserve leden € 30,-, Leden onder 18 € 20,- 

 
 
 

5.       Verslag Kascommissie. (Manuel Bakkum en Frank de Jong) 
 
 
 

6.       Pauze. 
 
 
 

7.         Mededelingen Bestuur: 
- Door bonden opgelegde boetes worden doorberekend aan desbetreffende 

speler en/of team 
- Iedere speler is verplicht zaaldienst te verrichten 

(aanwijzing wordt vermeld in Het Niedorper Weekblad) 
 
 
 

 
8.       Verkiezing Bestuursleden: 

●    Marcel vd Stoop           (aftredend en herkiesbaar) 
●    Marije Boon                  (aftredend en herkiesbaar) 

 
 
 

9.       Benoeming nieuw lid voor de kascontrolecommissie. 
 
 
 
 
 

10.     Rondvraag. 
 
 
 
 
 

11.     Sluiting. 



NOTULEN JAARVERGADERING 29 juni 2012 
 

Opening 
 
Aanwezig: buiten het bestuur vier leden.  
Afwezig: Marije Boon (afbericht) Manuel Bakkum (afbericht, kascommissie)  
 

 Arjen opent de vergadering en blikt terug op het seizoen. 

NN7 heeft de dubbel gepakt 
Het was even wennen aan de nieuwe beheerder van de sporthal, maar het gaat nu goed.  
NN1 streed na een moeizame start toch nog mee om promotie.  
Dames 2 had het erg moeilijk.  
Het mixtoernooi en het kersttoernooi waren geslaagd.  
De Paaspolderloop is weer goed verlopen.  
Er wordt teruggeblikt op de viering van het veertigjarig jubileum. De Prins Maurits had het 
goed voor elkaar op de feestavond. De feestcommissie wordt bedankt. (alleen de 
geluidsinstallatie voldeed niet helemaal).  
De site van de ZVV wordt besproken. De aanwezige leden geven hun mening hierover. Dat 
is nuttig.  
Tijdens de – met veel wind – verreden Rabo Fietstocht is weer geld binnen gehaald.  
Het gatentrapkampioenschap was weer goed geregeld.  
Ondanks de tendens van een afnemend ledenaantal groeien wij weer iets.  
 
Notulen 
Er zijn geen op- of aanmerkingen op de notulen. 
Deze worden daarom goedgekeurd en André wordt bedankt voor zijn inzet. 
 
Verslag secretaris 
Het verslag van de secretaris ziet er keurig uit. 
Evelien en Evelien worden bedankt voor hun 
inzet. 
 
Verslag penningmeester 
Marcel krijgt het woord. 
 
De inkomsten uit contributies ligt iets hoger doordat er een juniorenteam bij gekomen is. 
Inkomsten uit sponsors, acties en evenementen lag ook iets hoger.  
Er waren minder uitgaven. Inschrijfgelden waren iets hoger vanwege het extra team.  
De afrekening van de SZVV: het bedrag was goed ingeschat. 
Negatief saldo van 870 euro. Is niet slecht, gezien de kosten voor het feest.  
 
Marcel wordt bedankt. 

 



 

Verslag kascommissie 
 

Verslag van de kascommissie (Melchior is aanwezig, Manuel 
heeft afbericht gedaan): wederom geen fouten kunnen 
ontdekken. 
De penningmeester wordt bedankt. 

 
Mededelingen bestuur 

 
Door bonden opgelegde boetes worden doorberekend aan desbetreffende 
team/speler. Iedere speler is verplicht zaaldienst te vervullen. 
 
De coach van het eerste vraagt naar een boete voor het ontbreken van rugnummers op 
uitshirts. Dit is geen verplichting. Dus een boete zou onterecht zijn.  

 
Verkiezing bestuursleden 

 
Evelien, Evelien en André gaan weer drie jaar door. 

 
Benoeming nieuw lid kascontrole 

 
Manuel moet nog een jaar. Frank de Jong wordt benoemd als nieuw lid.  

 
Rondvraag 
Emiel bedankt namens de feestcommissie Frank de Jong en Mark Roor voor het overnemen 
van de dj-taken tijdens het jubileumfeest. Hij overhandigt ze een cadeau.  
 
Willem Bakker meldt dat Henk Joosten stopt bij de Paaspolderloop. Frank de Jong wordt 
zijn opvolger. 

 
Sluiting 

 
Arjen wenst iedereen een prettige vakantie en bedankt iedereen. 



 

Verslag secretarissen seizoen 2012-2013 
 

 

Er waren meerdere kampioenen dit jaar, geweldig! Met als grootste winnaar Heren 5. Zij haalden de 

dubbele beker. Zowel in de reguliere competitie van de derde klasse als in het bekertoernooi. Klasse! 

Heren 6 heeft de beker gehaald en Heren 7 werd net als vorig jaar kampioen in de competitie,  

dit jaar in de vierde klasse. En ook Heren 10 heeft de beker binnen gesleept. Prachtige resultaten. 

Eigenlijk hebben alle teams lekker gespeeld. Hoe alle teams het precies hebben gedaan het 

afgelopen seizoen is te lezen in onderstaand verslag. 

 

Het 1e met coach Chris Schotsman heeft het ietsje minder goed gedaan dit jaar in de tweede klasse 

van de KNVB. Geëindigd in de middenmoot, met vijf teams erboven en vijf teams eronder. Door veel 

blessures was het soms lastig een team rond te krijgen, dan is het resultaat eigenlijk nog niet zo gek. 

In de beker speelde het 1e in een poule van drie, allebei de wedstrijden werden verloren, dus dat was 

snel klaar. In de eerste periode werd het 1e trouwens keurig vierde, in de tweede periode tiende.  

In die tweede periode werd een wedstrijd tegen Pellor afgezegd door het 1e in samenspraak met het 

bestuur. Soms is er echt geen andere oplossing, al zullen we daar altijd eerst naar zoeken. De KNVB 

gaat dan meteen met de hakken in het zand en begint eerst op te noemen welke boetes en 

dergelijke er allemaal aan zitten te komen. De brievenbus werd angstvallig in de gaten gehouden 

maar tot op de dag van vandaag is er niets over binnen gekomen. Dus ook bij de KNVB gaat er, in dit 

geval gelukkig, weleens iets mis. Veel succes voor volgend jaar gewenst in ieder geval. 

 

Het 2e onder leiding van coach Manuel Bakkum heeft wederom een matig seizoen achter de rug.  

Zij speelden net als vorige jaren in de hoofdklasse van de SZVV. Er werd zeer wisselvallig gespeeld 

maar het wilde voornamelijk allemaal net niet. Ze zijn ook net aan niet gedegradeerd. Tenminste dat 

denken ze en dat hopen wij. Ze zijn op de elfde plek geëindigd van de dertien teams in de competitie. 

Acht wedstrijden werden gewonnen, twee zijn in een gelijke strijd geëindigd en veertien wedstrijden 

werden verloren. In de winnaarsronde van het bekertoernooi verloren ze de eerste wedstrijd.  

Dus zeggen we maar weer; volgend jaar beter mannen? Jullie kunnen het best, dus het gaat vast 

weer eens een jaartje wel lukken. 

 

Ook bij het 3e onder leiding van coach Laus Klaver is een dalende lijn te zien, van negende in 2011, 

tiende in 2012, naar dertiende in 2013… en dat was dan ook meteen de onderste plek… Ze speelden 

wederom in de eerste klasse SZVV. Helaas werden maar liefst veertien wedstrijden verloren, vier 

werden gelijk gespeeld en gelukkig werden er nog zeven gewonnen. Met dit soort resultaten kom je 

niet zomaar hogerop, alhoewel als je laatste bent geworden kun je eigenlijk alleen maar omhoog 

natuurlijk. Veel succes gewenst! 

 

Het 4e met coachend keeper Rob Eelsing, overigens het hele jaar geblesseerd, heeft een iets beter 

seizoen achter de rug dan vorig jaar in de tweede klasse SZVV. Van de 26 wedstrijden hebben ze er 

15 verloren, 8 gewonnen en 3 gelijk gespeeld. In de bekercompetitie belandden ze in de 

verliezersronde, daar verloren ze de eerste wedstrijd. Tegenstander? Nieuwe Niedorp 5… 

 



 

Het 5e onder leiding van coaches Rino Bakker en Marc Langedijk verdienen alle complimenten. 

Kampioen! En nog dubbel ook! Eerst de competitie. In dezelfde klasse als vorig jaar, de derde klasse 

SZVV werd er gestreden door de mannen. De eerste wedstrijd waarin ze kampioen konden worden, 

was tegen directe concurrent Sparta 5. Bloedstollend was het, maar toch echt een gelijkspel. 

Volgende wedstrijd waarin het kon gebeuren, wederom bloedstollend en weer een gelijkspel!  

En toen gebeurde het. Omdat de concurrent verloor en dus punten liet liggen, werd het 5e kampioen. 

De laatste wedstrijd van het 5e werd vervolgens dik gewonnen, maar ja, toen was de druk eraf.  

Die wedstrijd kregen ze dus de bloemen die het bestuur gewoon even een weekje in de vriescel had 

gezet, de medailles van de SZVV en de eeuwige roem. De laatste wedstrijden was steeds het 

voltallige team, inclusief invallers aanwezig en ook sponsor Jack van der Fluit ontbrak niet. Klasse. 

Aan de inzet van jullie kunnen vele anderen een voorbeeld nemen. Dan het bekertoernooi, in de 

verliezersronde werd ook even de finale gehaald en die moest gespeeld worden tegen… wederom 

Sparta 5, de grootste concurrent in de competitie. Die wedstrijd werd gewonnen! Dus dubbel 

gefeliciteerd ook vanaf deze plek. En leuk om dat ook in de krant te lezen en zien. 

 

Het 6e heeft een prima seizoen achter de rug. Deze mannen onder leiding van speler Kevin Vergouwe 

speelden in dezelfde klasse als vorig jaar, de vierde klasse SZVV. Vorig jaar geëindigd in de 

middenmoot, dit jaar heel netjes vierde geworden! En toen het bekertoernooi. Daar werd gewoon 

even stilletjes de finale van de verliezersronde gehaald en gewonnen! Van Winkel 3. Gefeliciteerd!  

En dat hebben we zelfs in de krant kunnen lezen en zien. Uit het stukje in de krant bleek ook dat 

sponsor Klussenbedrijf Ruud Neggers jullie een warm hart toedraagt. Kijk dat soort nieuws lezen wij 

graag in de krant! 

 

Het 7e is gewoon weer kampioen geworden! Het mag best een gewoonte worden hoor. Dit jaar 

onder leiding van coach Dave de Groot, omdat Frank de Jong down under gedoken was. Vorig jaar 

kampioen van de vijfde klasse, dit jaar van de vierde klasse SZVV. Gefeliciteerd! Voor de wedstrijd die 

werd uitgekozen om het te vieren, werd iedereen opgetrommeld om het feest mee te vieren. Wat 

gebeurt er, zegt de tegenstander af! Iedereen werd op het laatste moment bericht, hoofdzakelijk via 

‘social media’ om niet naar ’t Zand af te reizen, maar die sociale media hadden sponsor Dorpshuis 

Prins Maurits niet weten te bereiken, dus zij waren wel in ’t Zand... ’s Avonds is evengoed, ook bij de 

Prins Maurits, het kampioensfeestje gevierd. Even leek het erop dat er kans was op de dubbele 

beker, net als vorig jaar. In de winnaarsronde raakte het 7e er aanvankelijk na de tweede ronde uit, 

maar werden zij de derde ronde weer ingeloot. Daar troffen zij dezelfde tegenstander als in de 

tweede ronde, Sparta 7, maar ook nu verloren zij en dus ging de beker aan hun neus voorbij. Maar 

jullie kunnen zeer terecht trots en tevreden zijn met jullie eerste plek in de competitie! 

 

We mochten dit jaar een nieuw team verwelkomen bij Zaalvoetbalvereniging Nieuwe Niedorp.  

Zij werden tot 8e gebombardeerd en speelden in de zesde klasse SZVV.  Spelend coach is Bas Koeten 

en er werd ook een sponsor gevonden namelijk Nico Dekker Bouwkundig ontwerp- en adviesbureau. 

Dit team zorgt voor een primeur; het eerste en enige team (voor zover ons bekend) met een eigen 

Facebook pagina! Kijk, aan alle randvoorwaarden ligt het dus niet en dat is prachtig voor de 

vereniging. Geëindigd op de negende plek van veertien teams, oftewel iets onder het midden.  

Dat gaat volgend jaar vast een stapje vooruit, alvast veel succes. 

 



Het 9e ging toch gewoon weer door, ondanks een zeer laag aantal vaste spelers. Maar de bereidheid 

om in te vallen bij dit team onder leiding van coachend keeper Pim Klanke is blijkbaar hoog, want er 

werd geen wedstrijd gemist. De resultaten zijn ook nog eens prima te noemen en het kampioenschap 

bleef lang een optie. Uiteindelijk is  de vierde plek behaald in de zesde klasse SZVV, dezelfde klasse 

als het 8e. In de onderlinge wedstrijden werden de punten eerlijk verdeeld, de eerste wedstrijd won 

het 9e en de tweede het 8e. In de bekercompetitie werd de winnaarsronde bereikt, maar lagen ze er 

na de eerste ronde helaas al uit. 

 

Voor de mannen van coach Melchior Dekker was het even wennen. En dan bedoelen we de naam.  

Zij gingen dit jaar als 10e door het leven. Het is ze prima vergaan in de zevende klasse van de SZVV, 

vijfde geworden van maar liefst veertien teams. Vanwege een bijklussende, of beter gezegd 

bijhobbyende keeper spelen zij al jaren niet op vrijdag, maar dat werd dit jaar door de SZVV toch af 

en toe vergeten. Gelukkig kon één en ander nog gewijzigd worden en is de ‘schade’ beperkt 

gebleven. In het bekertoernooi werd de finale van de verliezersronde behaald en die was tegen het 

8e. Verrassend werd deze gewonnen door het 10e, dus van harte gefeliciteerd met jullie behaalde 

beker! Of waren het medailles? 

 

Voor het 11e van coach Siem Entius zouden we bijna hetzelfde kunnen schrijven als vorig jaar. Bijna. 

Dus niet helemaal. Of helemaal niet? Ten eerste was daar de naamswijziging, van 10e naar 11e. Ten 

tweede de eindnotering, van zesde naar zevende. Ten derde werden nu beide onderlinge 

wedstrijden tegen het 12e gewonnen, waar er vorig jaar nog één werd gelijk gespeeld. Maar dat was 

het dan ook wel. Het bekertoernooi liep hetzelfde af als vorig jaar, in de verliezersronde na de eerste 

wedstrijd eruit. Maar blijf gewoon lekker voetballen met plezier, dat is het belangrijkste. 

 

Voor de mannen van het 12e  is het een redelijk seizoen geweest. We kijken niet teveel naar de 

eindnotering (laatste…) maar vinden het belangrijker dat het seizoen is doorgekomen. Aan het einde 

van vorig jaar sloeg hij toe; de crisis! Gedwongen ontslagen dreigden te vallen. Maar de crisis werd 

overwonnen door inzet van Frans Seignette, George Koopman, bestuursleden die bij toerbeurt 

invielen en nog andere invallers. Helaas bleven de rendementen uit. De uitstekende organisatie van 

dit team is in handen van Marieke Schotsman. Voor dit team geldt dat versterking (verjonging?) meer 

dan welkom is, er staan al wat lijntjes uit, dus wie weet hoe volgend seizoen eruit komt te zien. In het 

bekertoernooi kwam het 12e trouwens één ronde verder dan het 11e, dat is toch best leuk. Toen 

werd helaas verloren en met maar één doelpunt verschil. Jullie hadden er hard voor gestreden.  

Het 12e speelde overigens voor het laatste jaar in de shirten gesponsord door Hoveniersbedrijf Peter 

Bossen. Peter, bedankt voor al die jaren trouwe sponsoring! 

 

Dames 1 heeft een heel goed seizoen achter de rug in de eerste klasse, zelfs het erepodium werd 

bereikt met de derde plek. Sint Boys/Girls werd ruim eerste met maar één verloren wedstrijd. Laat 

dat nou net de wedstrijd tegen ons Dames 1 geweest zijn! Dat is toch leuk. Dus dames, vasthouden 

deze positieve flow en dan volgend jaar op naar het kampioenschap. Net als vorig jaar werd de finale 

behaald in het bekertoernooi, helaas werd die verloren. Tegenstander? Sint Boys/Girls, de nummer 

één van de competitie… Als jullie de gelegenheidscoach van dit jaar, Frans Veul, nu aan jullie vast 

weten te houden en nog heel veel ‘kneepjes’ van het rugbyvak van hem leren, dan voorspellen wij 

een strijdlustig volgend seizoen! 

 



Dames 2 heeft een prettiger seizoen dan vorig jaar gehad. De meiden met coachend speelster Sarina 

Bood speelden vorig jaar een stapje te hoog voor het mooie. Het moet natuurlijk wel leuk blijven. 

Dus dan voetbalde deze tweede klasse toch een stuk beter en werden er tenminste weer eens 

wedstrijden gewonnen. Uiteindelijk zesde geworden van de twaalf. In de winnaarsronde van het 

bekertoernooi helaas na één wedstrijd eruit. 

 

In diezelfde tweede klasse speelde ook dames 3, de dames van coach Hugo Lamper. Laatstgenoemde 

heeft trouwens zelf een dame uit de blauw witte afdeling  tot zijn dame verkozen. Maar gelukkig zit 

Hugo ook nog graag bij onze dames in het geel en zwart op de bank. Dames 3 heeft het lang niet gek 

gedaan, met als resultaat een vierde plek. In de verliezersronde van het bekertoernooi helaas na één 

wedstrijd er al uit. Het goede seizoen werd afgesloten met een heerlijk en gezellig etentje, dat doen 

jullie goed. Af en toe viel Mieke Otjes nog bij jullie in maar na jarenlang lid te zijn geweest, heeft ze 

nu toch haar lidmaatschap opgezegd. Mieke, bedankt voor al je jaren lidmaatschap en inzet voor de 

zaalvoetbalvereniging Nieuwe Niedorp! 

 

Dames 4 heeft in de loop van de competitie bovenaan gestaan maar helaas kon deze plek niet 

vastgehouden worden en ging de ereplek naar Winkel 4. Ook de tweede plek werd niet gehaald, die 

moest worden afgestaan aan collega’s dames 5. Maar met een derde plek van twaalf teams is het 

toch een prima resultaat. In het bekertoernooi werd de winnaarsronde behaald en lagen zij er na de 

tweede ronde uit. Maar daar kon iedereen wel mee leven, anders moest er nog een keer tegen 

Winkel 4 gespeeld worden, dat uiteindelijk inderdaad ook de beker won. 

 

Dames 5 van coach Lucie Bleijendaal heeft het erg goed gedaan in de derde klasse en is uiteindelijk 

tweede geworden, complimenten! In de onderlinge wedstrijden tegen dames 4 werden de punten 

netjes verdeeld, één keer won dames 4 en één keer won dames 5. Het gezonde zwangerschapsvirus 

heeft ook dit team bereikt, dus hoe het volgend jaar zal gaan, is nog even afwachten. Maar dat duurt 

nog even, eerst genieten van hopelijk een mooie zomer. 

 

De junioren A1 onder leiding van coach Frank Broersen en de junioren A2 onder leiding van coach 

Richard Koopman zaten bij elkaar in de competitie en zijn geëindigd op de zesde (A1) en zevende 

(A2) plek van tien teams. In de juniorencompetitie is het niveauverschil altijd erg groot, toch viel dat 

dit jaar wel mee. Komt mede omdat er steeds meer juniorenteams zijn dus dan kan er een betere 

indeling gemaakt worden. De onderlinge wedstrijden werden één keer door de A1 gewonnen en één 

keer door de A2, netjes de punten gedeeld dus. Volgend jaar zullen de A1 doorstromen naar de 

seniorencompetitie en worden de junioren A2 dus junioren A1. We zijn benieuwd! 

 

De ZVV Nieuwe Niedorp kan weer terugkijken op een geslaagd en prettig verlopen seizoen. Buiten 

het voetbal om, stonden er ook weer andere activiteiten op het programma. Zo organiseerde de 

vereniging zoals altijd het traditionele Gatentrap Kampioenschap tijdens de Kieledag. Judit de 

Redelijkheid, de eerste vrouwelijke kampioene van vorig jaar, heeft de titel nog geprobeerd te 

behouden, maar dit lukte helaas niet. Op de nieuwe plek maar nog steeds op het kerkplein, schoot 

Stijn Blokker zichzelf naar de eerste plek en mag de wisselbokaal een jaar lang bij hem op de 

schoorsteenmantel prijken. Het was een koude dag en voor sommigen een hele lange dag maar wat 

vond iedereen het weer leuk om mee te doen. 

 



De Paaspolderloop was ook weer een groot succes, wat een prachtig evenement is het toch. Er zijn 

enorm veel vrijwilligers bij betrokken, de bereidheid bij de sponsors is groot, maar dan wordt er ook 

wel wat neergezet.  Met het wandelgedeelte dat nu een aantal jaar op het programma staat, werd 

ook volop meegedaan en de opbrengst daarvan ging naar Stichting De Roode Eenhoorn, een prachtig 

initiatief uit ons eigen Nieuwe Niedorp. Daar gaat het toch om in het dorp, dat we betrokken zijn bij 

elkaar en elkaar helpen. Op deze manier blijft de leefbaarheid gewaarborgd en kunnen we met z’n 

allen genieten van initiatieven, activiteiten en evenementen. 

 

Na de voorbereiding, het (hard) lopen en de prijsuitreiking volgde weer live muziek in dorpshuis  

De Prins Maurits en daar was het weer heel gezellig. Ook de paaspolderloop van 2013, waar de ZVV 

een belangrijk steentje aan bijdraagt, gaat de boeken in als zeer geslaagd. 

 

In de december feestmaand worden er altijd twee toernooien georganiseerd in de Niedorphal door 

de zaalvoetbalvereniging, op tweede kerstdag het kersttoernooi en een week later het 

oliebollenmixtoernooi. Eerstgenoemde was weer goed geslaagd en gezellig. Er zijn toch heel veel 

sportievelingen die liever in de Niedorphal zitten op tweede kerstdag dan ergens anders. En waarom 

ook niet. Sportief en competitief bezig zijn en heel belangrijk het nazitten is natuurlijk nog wel net zo 

gezellig dan met de (schoon)familie naar een ganzenbord te zitten staren. Maar wat gebeurde er dit 

jaar met het oliebollenmixtoernooi… dat ging niet door….! Wat jammer. Om dit toernooi goed voor 

te kunnen bereiden (alles klaarzetten, een indeling maken en alles regelen), is het van belang dat 

mensen zich vooraf aanmelden als deelnemer. En die opgave kwam dit jaar maar niet op gang.  

De animo vooraf was dus heel laag, maar toen het afbericht kwam, hoorden we velen die echt wel 

mee hadden willen doen. Dus we verwachten voor de komende editie dat iedereen zich weer actief 

opstelt en zich opgeeft en we ook van het oliebollenmixtoernooi weer een geslaagde avond kunnen 

maken! 

 

Dan nog een laatste alinea en wel over de Niedorphal. De toekomst van de Niedorphal is onzeker en 

de bestuursleden van de zaalvoetbalvereniging proberen samen met een aantal anderen hierover na 

te denken, plannen te maken en acties te bedenken met als hoofddoel: behoud van de Niedorphal. 

Voor de zaalvoetballers is het ondenkbaar dat er mogelijk geen Niedorphal meer zou zijn. Het lijkt zo 

vanzelfsprekend die Niedorphal aan de Hartweg in Winkel, maar als we naar de toekomst kijken, is 

dat het allerminst. Iedereen, sporter of niet sporter, moet zich ervan bewust worden; laten we ons 

met elkaar sterk maken voor het behoud van de Niedorphal! 

 

De prestaties en gezellige evenementen zijn uiteraard niet zomaar tot stand gekomen. Voor een 

vereniging zijn sponsors, donateurs en vrijwilligers van groot belang. Namens de ZVV Nieuwe 

Niedorp bedanken wij bij deze iedereen voor zijn of haar inzet. Verder wensen wij iedereen een 

prettige vakantie toe en veel succes in het nieuwe seizoen. 

 

Evelien Bakker en Evelien Vlaar, secretarissen. 


